
Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 18. juni 2025 

Mødetidspunkt 17.00-19.00  

Mødested: Matrikel Vestre Ringvej lokale 3.04 

Deltagere: Forældre:  
Allan Krantz Jensen, Maiken G, Tine Wilkenschildt Knudsen, Anja 
Liljeroth, Camilla Henneberg, Kasper Kristensen, Pernille Månsson 
 
Personalerepræsentanter:  
Malene Sonne Pallesen, Lise Astrup 
 
Elevrepræsentanter:   
Johannes Tikjøb Wøldike, Marilou Bagge Christensen  
 
Skoleledelsen:  
Michael Jensen, Rikke Dolberg  
 
Suppleanter  
1. Christian Lerche 
2. Ea Jessen 

 

Fraværende: Rikke Dolberg, Anja Liljeroth, Pernille Månsson 

Referent: Malene Pallesen 

 

Punkt 1  Nytilkommende punkter og godkendelse af dagsordenen 

Ansvarlig Kasper 

Tidsramme 5 minutter 

Sagsfremstilling Eventuelle nye punkter lægges i dagsordenen. 

Indstilling Dagsordenen godkendes. 

Beslutning 
Hjemmesiden trænger til at blive opdateret i forbindelse bestyrelsen 
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Punkt 2 – fast 
punkt 

Meddelelser   

Ansvarlig Kasper 

Tidsramme 10 minutter 

Sagsfremstilling 

Meddelelser fra: 
Elevråd 
Personale 
Ledelse 
Forældrerepræsentanter 

Indstilling Meddelelserne tages til efterretning 

Referat 

Elevrådet:  
Der har været en aktivitetsdag på K for 6.kl-8. klasse 
Personale:  
Der planlægges næste skoleår 
Ledelse:  
Der er udfærdiget en ledelsesstruktur, skoleleder + 4 
afdelingsledere. Der ansættes en administrativ leder til f.eks. 
skemalægning, vikarskemaer mm. 
Indtil da har vi Jonas som konstitueret udskolingsleder, Maren har 
mellemtrin på begge matrikler, Nis har ASF, pædagogerne og ind til 
videre indskolingen på VR. Michael har special. 
Vi er i gang med at ansætte nye lærere og pædagoger, da der er 
flere som stopper. 
Forældrerepræsentenater:  
Der er indkaldt til et nyt dialogmøde d.  30.  september 
Forældrehenvendelser i forbindelse med flytning af pædagoger fra 
Vestre Ringvej til Koldskær.  
Undring blandt forældre over udmelding vedrørende nyansat 
skoleleder fra skolechefen. Den var ikke fyldestgørende og skabte 
forvirring.  

 

Punkt 3 Gennemgang af budget 

Ansvarlig MJ 

Tidsramme 15 min 

Sagsfremstilling 
Vi har lavet årets første store budgetopfølgning. Bestyrelsen 
informeres om vores aktuelle status samt en prognose for resten af 
året. Næste store opfølgning ligger i september. 

Indstilling Bestyrelsen tager gennemgangen til efterretning. 

Referat 

Der forventes pt. et underskud på ca. 3 mio, svarende til 4.4% 
Det overførte underskud på 5 mio fra sidste kalenderår er indregnet. 
Det er lavet en afdragsordning på de 5 mio. i indeværende og de 
næste 2 år.  
 

Beslutning  
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Punkt 4 
Gennemgang af det endelige dispositionsforslag til ombygning 
af Koldskær og BASE 

Ansvarlig Michael 

Tidsramme 15 minutter 

Sagsfremstilling 
Der gives en orientering om de kommende ombygninger og planer 
for indretning på nuværende tidspunkt til bestyrelsen. Orienteringen 
tager udgangspunkt i det endelige dispositionsforslag.  

Indstilling 
Bestyrelsen drøfter det endelige dispositionsforslag og kommer med 
evt. kommentarer til forslaget.  

Referat 

Der er lavet tegninger vedrørende udenomsarealerne. Der er afsat 2, 
5 mio. kr. til det. 
Der bliver lavet ny overflade på toiletterne på Koldskær. 
Der bliver spurgt til rørene på toiletterne, er de gamle og rådne? 
BASE: hvor meget af det tekniske bliver udskiftet?  
Budgetrammen er meget stram. 
Vi afventer, at tegningerne bliver politisk godkendt. Derefter skal der 
”nærtegnes”. 
Der tales om at søges fondsmidler. 
Michael sender papirerne til skolebestyrelsen, når de er godkendt 
politisk. 

Beslutning  

 
 
 
 
 
 
 

Punkt 5 Orientering om skolebestyrelsens sammensætning 

Ansvarlig Kasper 

Tidsramme 15 min 

Sagsfremstilling 

Da bestyrelsen ikke er fuldtallige efter sommerferien, skal 
suppleanterne træde ind i bestyrelsen. Bestyrelsen kan herefter 
forsætte uden suppleanter indtil næste valg. Hvis et medlem mere 
udtræder eller en suppleant ikke vil træde ind, så skal der afholdes 
suppleringsvalg. 

Indstilling 
Bestyrelsen drøfter mulighederne og tager stilling til et evt. 
suppleringsvalg for at finde suppleanter. 

Referat 
Tine Wilkenschildt Knudsen udtræder af bestyrelsen til 
sommerferien.  
 

Beslutning 
Der forberedes ikke suppleringsvalg. Suppleant Ea Vestergaard 
Jessen kaldes ind til møderne. 
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Punkt 6 Madordning 

Ansvarlig Kasper/MJ 

Tidsramme 15 min 

Sagsfremstilling 

Michael og Anne Marie har været i dialog med en lokal udbyder, der 
er i gang med at undersøge grundlaget for at varetage en 
madordning. Der er drøftet både madbestilling og salg gennem fx 
elevråd. Der gives en orientering om dialogen samt mulighederne for 
en aftale. 

Indstilling Bestyrelsen drøfter perspektiverne og forholder sig til orienteringen. 

Referat 
En af vores lokale madudbydere er ved at se på muligheder og 
omfang.  Der ønskes et grønt udbud. 

Beslutning Skolebestyrelsen støtter op om tiltaget 

 

Punkt 7 Ordensregler og værdiregelsæt 

Ansvarlig Kasper/MJ 

Tidsramme 15 min 

Sagsfremstilling 

Skolen har arbejdet med et fælles fundament for hverdagen. Der 
gives en orientering om skolens værdiregelsæt og ordensregler.  

Værdiregelsæt og 

ordensregler.pdf
 

Indstilling Bestyrelsen drøfter værdiregelsættet og ordensreglerne. 

Referat 

Vi har et fælles ansvar for at skabe den gode skole. 
I indeværende skoleår er klassens styrker drøftet og eleverne har 
visualiseret dem i et ”Våbenskjold” 
 

Beslutning 
Den tages med til forældremøderne i Power Pointen. 
 

 
 
 
 
 
 

Punkt 8 Tilsyn med principper 

Ansvarlig Kasper 

Tidsramme 15 min 

Sagsfremstilling 
Der ønskes en drøftelse af hvordan bestyrelsen fører tilsyn med de 
forskellige principper i fremtiden.  
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Indstilling 
For at sikre en kontinuerlig opfølgning vil der skulle laves et årshjul 
for opfølgning på de enkelte princippers handleplaner. 
Det foreslås at starte med skærmprincippet. 

Referat 
Hvordan laver skolebestyrelsen tilsyn med de principper, som er 
udfærdiget?  
 

Beslutning 

Skoledelen rapporterer tilbage vedrørende skærmprincippet. Det er 
pt ude blandt personalet til drøftelse.  
Det kommes i årshjulet, som udfærdiges på 1. 
skolebestyrelsesmøde.   

 

Punkt 9 Nyhedsbrev 

Ansvarlig Kasper 

Tidsramme 5 minutter 

Sagsfremstilling Input til nyhedsbrevet 

Indstilling  

Beslutning Der udsendes et brev op til sommerferien. 

 

Punkt 10 Eventuelt 

Ansvarlig Kasper 

Tidsramme 5 minutter 

Sagsfremstilling 
Klassedannelsen af kommende 7. årgang. Det var 2 elever, som ikke 
havde fået opfyldt et ønske, så derfor blev der efter udmeldelsen af 
klasserne lavet ændringer. 

Indstilling  

Beslutning  
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Punkt 11 
Underskrift af referat: 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 


